



## **FABIEN PETIT**

*Vice President Digital Transformation*

**LIEBHERR**

**AEROSPACE & TRANSPORTATION SAS**

**LIEBHERR**

Fabien Petit was appointed Vice President Digital Transformation for the Liebherr-Aerospace & Transportation division of the Liebherr Group in July 2018 after more than 20 years' experience in the industry. He has successfully carried out different positions in Europe and North America with a good overview of the different aerospace challenges. Today, Fabien is leading the strategic deployment of the digital activities within the division.

He started his career in Montreal, Canada in 1995 as Research & Development engineer on disk brake system for the automotive industry. He moved from Montreal to Paris in order to continue his career in project management position in the nuclear industry.

He joined Liebherr Aerospace Toulouse in 2000 as Program Manager to support the growing need of the company and its customers. After 2 years spent in Seattle as Liebherr Aerospace representative with Boeing, he was appointed Sales & Business operations Director in Toulouse in 2009.

In 2013, after 5 years in Business and program management, Fabien was offered the position of Quality director to implement a step change in the overall quality performance. During this assignment, Mr. Petit implemented the Quick Response Quality Control (QRQC) within the Liebherr Aerospace & Transportation division and received several recognitions of its customers for the excellent improvement and performance achieved.

Mr Petit has a Mechanical Bachelor from the ENIT (French engineering school) and a Master of Applied Sciences from the Polytechnic School of Montreal, Canada.

Born in 1967 in Marseille (France), he is currently sharing his time between French and Germany to support his position within the division. He likes Tennis, ski and jogging. He is the father of 4 digital natives' children.

---

Fabien Petit a été nommé en juillet 2018 Vice-président de la transformation numérique pour la division Aéronautique et Transport du groupe Liebherr avec plus de 20 ans d'expérience dans l'industrie. Il a exercé avec succès différentes positions en Europe et sur le continent nord-américain. Aujourd'hui, Fabien pilote le déploiement stratégique des activités digitales de la division.

Il a débuté sa carrière à Montréal au Canada en 1995 comme ingénieur Recherche & Développement sur des systèmes de frein à disque pour l'industrie automobile. Il a quitté Montréal pour rejoindre Paris pour continuer sa carrière comme responsable de projet dans l'industrie nucléaire.

Il rejoint Liebherr Aerospace Toulouse en 2000 comme responsable programme pour supporter les clients et la croissance de l'entreprise. Après 2 années passées à Seattle comme représentant Liebherr Aerospace pour le client Boeing, il est nommé directeur commercial et opérations en 2009.

En 2013, après 5 ans de gestion des affaires et des programmes en série, il change de position pour prendre la direction qualité pour améliorer la performance qualité. Mr. Petit implémente le processus « Quick Response Quality Control » (QRQC) au sein de la division Liebherr Aerospace & Transport et reçoit la reconnaissance des clients pour l'excellente amélioration et la performance obtenue.

Mr. Petit a un diplôme d'ingénieur de l'École Nationale d'Ingénieurs de Tarbes et une Maîtrise en Sciences Appliquées de l'école Polytechnique de Montréal au Canada.

Né en 1967 à Marseille, il partage actuellement son temps entre la France et l'Allemagne pour répondre au besoin de sa mission au sein de la division. Il aime le tennis, le ski et la course à pied. Il a 4 enfants tous natifs numériques.